
36.V.4 - X sesja Rady Miejskiej, 29 kwietnia 2015 

Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny poruszył sprawę związaną z budową węzła transportowego – nadmienił, że występował już w tej 

sprawie do Prezydenta w ubiegłej kadencji, ale jakby nie zyskała ona akceptacji. Zdaniem radnego sprawa 

jest istotna, a chodzi o teren u zbiegu ulic Zygmunta Augusta i Sobieskiego – jest tam działka należąca do 

„Wodociągów” Słupsk. Uchwalony miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego określa m.in. funkcję 

tej działki: pod parking wielopoziomowy i budownictwo wielorodzinne. Aktualnie „Wodociągi” próbują tę 

działkę sprzedać; jak sprzedadzą, zabudowana zostanie budynkiem – i temat upadnie, a to jest działka 

przyszłościowa dla miasta w kontekście i przebicia przejścia podziemnego, i budowy węzła transportowego. 

Wyraził zdanie, że biorąc pod uwagę przyszłość, perspektywę dwudziestu, trzydziestu lat, należy dążyć do 

pozyskania tej nieruchomości, na przykład w zamian za inne – mógłby tam wówczas powstać parking 

wielopoziomowy i mogłoby to być miejsce przesiadkowe dla mieszkańców i przyjezdnych.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/33.html



